



Yuchen (Iris) Zhang

Shanghai

PRACTICE AREAS

- Life sciences and healthcare
- Corporate compliance
- Banking and finance

PROFESSIONAL EXPERIENCE

Ms. Zhang focuses her practice primarily on corporate governance and regulatory compliance in the life sciences and healthcare sector, as well as general corporate matters and financing transactions. Prior to joining Han Kun Law Offices in 2026, Ms. Zhang worked at the Shanghai and Singapore Representative Offices of De Brauw Blackstone Westbroek and at the Shanghai office of King & Wood. She has advised well-known companies across a range of industries, including medical devices, life sciences, nutrition technology, and industrial manufacturing.

EDUCATION

Ms. Zhang received her LL.B. from East China University of Political Science and Law in 2022 and her LL.M. from the National University of Singapore in 2023.

QUALIFICATIONS

PRC Bar Qualification

WORKING LANGUAGES

Chinese, English



张毓辰

上海

业务领域

- 生命科学与健康
- 公司合规
- 银行和金融

工作经历

张毓辰女士的从业领域主要涵盖生命科学与医疗健康领域的公司治理与监管合规、一般公司事务、融资交易业务等方面。在 2026 年加入汉坤律师事务所之前，张毓辰女士曾任职于 De Brauw Blackstone Westbroek（荷兰百思通律师事务所）上海代表处和新加坡代表处、北京市金杜律师事务所上海分所，曾为包含医疗器械、生命科学、营养科技、工业制造等多领域的知名企业提供法律服务。

教育背景

张毓辰女士 2022 年于华东政法大学毕业，获法学学士学位；2023 年于新加坡国立大学毕业，获法学硕士学位。

执业资格

中华人民共和国法律职业资格

工作语言

中文、英文